

Announcements for 7-17-2022

2022年7月17日報告事項

1. This week's prayer focus is for believers to be sensitive and uncompromising against the sins in their life.
本週禱告焦點：祈求讓信徒對生活中的罪保持敏感並且不妥協。
2. Congratulations to Robert Chou and Ting Zhang on their wedding yesterday here at RCCC. May God continue to bless them as they begin their marriage together!
祝賀周元穎和張婷新婚！他們昨天在教會母堂舉行了婚禮。願神在他們的婚姻生活中繼續祝福他們。
3. Congratulations to Alex and Jessie Loui on the wedding of their second daughter, Madeline, to Stephen Anderson yesterday in Atlanta!
恭喜雷振邦和張秀庇夫婦，他們的二女兒 Madeline 昨天在亞特蘭大與 Stephen Anderson 喜結連理。
4. Please be on the lookout for our Labor Day weekend retreat registration. Motel rooms will be provided on a first come first serve basis. Please contact Dingli Chen or Robert Chou for questions regarding the retreat.
請大家留意勞動節週末退修會的報名時間。旅館房間將按先到先得的原則分配。有關退修會的問題，請與陳定立或周元穎聯繫。
5. There will be a Young Family picnic this Saturday, July 23rd starting at 11AM at Mertensia Park in Farmington. The Orange group will also be holding their picnic at the same park starting at 4 PM on July 23rd.
本週六7月23日上午11點年輕家庭團契將在 Farmington 的 Mertensia 公園舉行野餐會。同日下午4點橙組團契的野餐會也將在同一公園舉行。

6. Sermon speakers:

	July 24
English Worship	Pastor Young
Chinese Worship	Brother Dingli Chen
RCCC-W Worship	Pastor Ho

崇拜講員

	七月二十四日
英文崇拜	崔牧師
中文崇拜	陳定立弟兄
西區崇拜	何牧師